
PROTOKÓŁ Nr XXIII/17
z XXIII posiedzenia Rady Gminy Mielnik

w dniu 26 maja 2017 roku

Sesja Rady Gminy Mielnik rozpoczęła się w Urzędzie Gminy Mielnik o godz. 900, zakończyła
się o godz. 1140

Lista radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Do punktu 1.

Otwarcie  XXIII  sesji  Rady  Gminy  Mielnik  dokonał  Przewodniczący  Rady  Pan
Krzysztof Nikitorowicz.
Pan Przewodniczący powitał radnych i gości obecnych na sesji. Stwierdził, że na ustawowy
skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 14 radnych.

Na protokolanta obrad Pan Przewodniczący powołał Panią Elżbietę Szymańską.

Do punktu 2.

Pan Wójt zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad o następujące punkty:

1. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi
Siemiatyckiemu.

2. Raport z realizacji zadań określonych w Gminnej Strategii Integracji i Rozwiązywania
Problemów Społecznych na terenie gminy Mielnik za okres 2016 rok.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, przyjęła wniosek Pana Wójta w
sprawie  rozszerzenia porządku obrad sesji.

Ustalony porządek obrad brzmi następująco:
1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Wójta o pracy między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi

Siemiatyckiemu.
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2017.
8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przedłużenia  obowiązywania  dotychczasowej  taryfy

cenowej za zbiorowe zaopatrzenie w wodę na terenie Gminy Mielnik
9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  rocznego  sprawozdania  finansowego

Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Gminnej Biblioteki Publicznej w
Mielniku za 2016 rok.

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Mielnik za 2016 rok.

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.
12. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Gminnej Strategii Integracji i

Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Mielnik na lata 2012-2020.
13. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form
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doskonalenia  zawodowego  nauczycieli  oraz  ustalenia  maksymalnej  kwoty
dofinansowania  opłat  w  2017  roku  za  kształcenie  nauczycieli  zatrudnionych  w
szkołach i przedszkolu, dla których organem prowadzącym jest Gmina Mielnik.

14. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  stwierdzenia  zgodności  projektu  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego gminy Mielnik w korytarzu lokalizacji ropociągu
ze  Studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  gminy
Mielnik.

15. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego gminy Mielnik w korytarzu lokalizacji ropociągu.

16. Informacja o przygotowaniu gminy do letniego sezonu turystycznego.
17. Informacja z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2015-2017 za

2016 rok.
18. Informacja z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2016-2020 za 2016 rok.
19. Raport z realizacji zadań określonych w Gminnej Strategii Integracji i Rozwiązywania

Problemów Społecznych na terenie gminy Mielnik za okres 2016 rok.
20. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
21. Wolne wnioski.
22. Zakończenie obrad.

Do punktu 3.

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z XXII sesji Rady Gminy jest wyłożony na
sali obrad i jeżeli do końca sesji nie zostaną zgłoszone do niego uwagi lub poprawki, zostanie
przyjęty w takiej formie, w jakiej go sporządzono.

Do punktu 4.

Pan Wójt Gminy przedstawił informację o pracy między sesjami:

1) 9 maja br. upłynął termin przedłożenia projektu przedszkola, dzisiaj mamy 26 maja i
projekt  jeszcze  nie  wpłynął.  Pan  Wójt  obiecał  publicznie,  że  1  września  br.
przedszkole zostanie otwarte. Stwierdził, że przyjmuje tę porażkę osobiście, chociaż
sam  i  pracownicy  Urzędu  Gminy  dopełnili  w  tej  sprawie  wszystko  co  należy.
Zapewnił,  że  podejmie  wszelkie  działania  aby  uratować  tę  inwestycję.  Rada
przydzieliła na ten cel środki i takie jest społeczne oczekiwanie. Obecnie nie jest w
stanie podać terminu zakończenia tej inwestycji.

2) W dniu 5 maja br. odbył się konkurs na dyrektora Zespołu Szkół w Mielniku im.Unii
Mielnickiej.  W  wyniku  rozstrzygnięcia  konkursu,  w  dniu  dzisiejszym,  Pan  Wójt
powołał Pana Damiana Sypka na dyrektora Zespołu Szkół w Mielniku. Pełnienie tej
funkcji  Pan  Damian  Sypek  rozpocznie  1  września  2017  r.  Pan  Wójt  złożył  Panu
Sypkowi gratulacje.

3) Rozpoczęliśmy dożwirowanie dróg gminnych, niektóre prace na drogach wyszły nam
bardzo dobrze (np.ulica Popław, droga przy granicy w Tokarach), niektóre zaś drogi
mimo  dożwirowania,  pod  wpływem  opadów,  rozpłynęły  się  (ulica  Dębowa).
Będziemy sukcesywnie  naprawiać drogi destruktem, bo żwir pod wpływem opadów
rozpływa się.  Pan Karol  Dobrzaniecki  otrzymał polecenie ponownego sprawdzenia
stanu dróg gminnych. Otrzymaliśmy od OSP Mielnik samochód Nissan na potrzeby
gminy. Jest to samochód terenowy, dobry do jeżdżenia po drogach gminnych.
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4) Mamy już opracowane treści dotyczące historii naszej miejscowości, jakie umieścimy
15 na tablicach. Informacje na tablice przygotowuje Pan Grzegorz Śnieżko. Jeśli Rada
przyzna na ten cel środki, to zaraz po sesji uruchomimy procedurę zamawiania tablic.

5) Jutro  odbędzie  się  w  Zespole  Szkół  w  Mielniku  III  Ogólnopolski  Turniej  Tańca
Towarzyskiego o berło Aleksandra Jagiellończyka. W tym roku Urząd Marszałkowski
dał  spore środki  na nagrody,  w przyszłym roku będziemy ubiegać się  w Urzędzie
Marszałkowskim o środki na organizację tego turnieju.

6) W dniach  2-3  i  4  czerwca  odbędzie  się  w  Gminie  Mielnik  rajd  pucharu  Polski
samochodów  terenowych.  Samochody  te  mają  nie  ostre  opony.  Jako  gmina
przeznaczyliśmy  na  promocję  tego  wydarzenia  12  tys.zł.  Jest  obawa,  że  będą
poniszczone drogi,  od organizatorów mamy zapewnienie,  że jeśli  tak się stanie,  to
wyrównają drogi własnym sumptem. Wszystkie miejsca noclegowe w Panoramie i w
ośrodku u Floriana są zajęte. Planowany jest udział 120 załóg, w skład załogi wchodzą
3-4 osoby.

7) W  tym  roku  ponawiamy  prace  związane  z  wykopaliskami  w  rynku,  na  Górze
Zamkowej i na Przedmieściu. Badania prowadzone są pod egidą Polskiej Akademii
Nauk.

8) Podpisaliśmy aneks do umowy z Parafią Katolicką w Mielniku, jest  to związane z
realizacją  projektu  Polska -  Białoruś  -  Ukraina pod nazwą „Zamek Jagiellonów w
Mielniku  i  Zamek  Sapiehów  w  Wysokim  –  świadkami  naszej  wspólnej  historii”.
Proboszcz Parafii Katolickiej w Mielniku miał różnego rodzaju obawy, spotkaliśmy
się w tej sprawie z Biskupem Drohiczyńskim, po tym spotkaniu było jeszcze jedno
spotkanie  w  Mielniku.  Ostateczne  wszelkie  wątpliwości  dotyczące  tego  projektu
zostały rozwiane, umowa z Parafią podpisana jest na okres 20 lat, z możliwością jej
przedłużenia. Pan Wójt przedstawił historyczne informacje dotyczące Góry Zamkowej
i znajdujących się tam ruin prawosławnej kapliczki.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości  informację Wójta Gminy o jego pracy między 
sesjami.
 

Do punktu 5.
 

Interpelacja nr /17 P ana Lucjana Kożuchowskiego
Proszę o naprawę drogi polnej na terenie sołectwa Pawłowicze o nr 1190, 1083 i 1040, która
jest  nieprzejezdna.  W załączniku  mapki  z  oznaczonym punktem,  w którym przejazd  jest
niemożliwy zwykłym pojazdem.

(w zał. na str............prot.)

Zapytanie Pana Kazimierza Toboty
Pan radny zapytał  o  możliwość przeczytania uzasadnienia  umorzenia śledztwa w sprawie
kanalizacji.

Zapytanie Pani Olgi Pogrebniak
Pani radna zapytała o możliwość zwiększenia środków finansowych na rzecz Radziwiłłówki,
bo mieszkańcy chcieliby wyprowadzić na zewnątrz, ze studzienki, wodę, aby nie była tylko
wewnątrz  świetlicy.  Świetlica  nie  zawsze  jest  otwarta  a  woda  jest  potrzebna  do różnych
celów.
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Zapytanie Pana Andrzeja Wierzby
1. Pan radny zgłosił problem z koszeniem trawy w okolicach byłego sklepu GS. Trzeba

w jakiś  sposób ten  problem rozwiązać,  żeby trawa była  systematycznie  koszona i
zbierana.

2. Czy istnieje możliwość uruchomienia przeprawy promowej w Niemirowie w soboty i
niedziele? To jest kluczowa sprawa dla promu w Mielniku, który w te dni blokuje się z
obu stron. 

Zapytanie Pana Mateusza Bukrewicza
1. Co dzieje się w sprawie zagospodarowania cieku wodnego Rubinek?
2. Pan radny wskazał na potrzebę wykoszenia trawy przy przepompowni w Mielniku

(koło placu zabaw).

Zapytanie Pana Krzysztofa Nikitorowicza
Pan radny zgłosił potrzebę wykoszenia placu zabawa na Przedmieściu.

Pan Wójt na złożył życzenia funkcjonariuszom straży granicznej z okazji ich święta a Panu
Komendantowi Placówki SG w Mielniku pogratulował awansu z majora na podpułkownika.

Pan  Komendant  Onopiuk podziękował  za  życzenia  i  gratulacje,  w  imieniu  własnym  i
wszystkich funkcjonariuszy SG złożył życzenia z okazji Dnia Samorządowca.

Do punktu 6.

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Siemiatyckiemu.  Pomoc  dotyczy  przekazania  środków  na  budowę  drogi  powiatowej
Wilanowo -Tokary. Droga ta została zbudowana w 1995 roku przez Gminę Mielnik i miała
posłużyć 5 lat. Służy do tej pory i jest w bardzo złym stanie. Nasz udział jest nie większy niż
70 %, i taki zapis znalazł się w umowie. Jeśli Rada uchwali przekazanie tych środków, to
zostaną one uruchomione aby jak najszybciej doszło do przetargu. Pan Wójt przedstawił prace
jakie  były  wcześniej  wykonano na tej  drodze ze  środków budżetu gminy.  W poprzedniej
kadencji wykonano przebudowę drogi w Wilanowie wraz z wykonaniem dojść do furtek –
wartość  zadania  1  mln.170  tys.zł.,  środki  z  gminy  Mielnik  –  995  tys.zł,  środki  powiatu
siemiatyckiego 175  tys. zł., daje to stosunek 85,1 %  środków gminnych do 14,9 % środków
powiatu. W okresie tym wykonano również remont drogi powiatowej na wartość ponad 201
tys.,  z  czego  około  200  tys.zł.  wydała  gmina  Mielnik  a  powiat  tylko  2  tys.zł.,  co  daje
stosunek 1% powiatu siemiatyckiego i 99 % gminy Mielnik. Obecny podział środków wynosi
70 % gminy i 30% powiatu.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXIII/133/17 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu.

(w zał. na str.............prot.)
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Do punktu 7.

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2017.
Szczegółowo omówił załącznik inwestycyjny do projektu uchwały.

Komisje Rady na posiedzeniu w dniu 19 maja 2017r. pozytywnie zaopiniowały projekt
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2017.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXIII/134/17 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2017.

(w zał. na str.............prot.)
Do punktu 8.

Pan Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej w Mielniku przedstawił projekt uchwały w
sprawie zatwierdzenia taryfy cenowej za zbiorowe zaopatrzenie w wodę na terenie Gminy
Mielnik.  Poinformował,  że  cena  wody  pozostaje  taka  sama  jak  obecnie,  uchwała  będzie
obowiązywać  do  30  listopada  2017r.  Później  podjęta  zostanie  nowa  uchwała,  w  której
zostanie uregulowana cena wody i cena ścieków. 
Pan Kierownik poinformował również, że od 2 lat, po modernizacji hydroforni, nie wystąpiły
żadne  zanieczyszczenia  wody.  Bardzo  się  z  tego  cieszymy,  bo  obowiązujące  przepisy  są
bardzo  restrykcyjne  i  w  przypadku  wystąpienia  zanieczyszczeń,  woda  w  wodociągu  jest
zamykana aż do następnego badania.

Komisje Rady na posiedzeniu w dniu 19 maja 2017r. pozytywnie zaopiniowały projekt
uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy cenowej za zbiorowe zaopatrzenie w wodę na terenie
Gminy Mielnik. 

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXIII/135/17 w sprawie zatwierdzenia taryfy cenowej za zbiorowe zaopatrzenie w wodę na
terenie Gminy Mielnik. 

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 9.

Pan  Kazimierz  Tobota zapytał,  z  czego  wynika  ujemny  wynik  finansowy  GOKSiR  w
kwocie ponad 60 tys.zł.

Pan Dyrektor GOKSiR wyjaśnił, że jest to strata wyłącznie księgowa i wynika z amortyzacji
środków trwałych.

Komisje Rady na posiedzeniu w dniu 19 maja 2017r. pozytywnie zaopiniowały projekt
uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka
Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Gminnej Biblioteki Publicznej w Mielniku za 2016 rok.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXIII/136/17 w  sprawie  zatwierdzenia  rocznego  sprawozdania  finansowego  Gminnego
Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Gminnej Biblioteki Publicznej w Mielniku za 2016
rok.

(w zał. na str.............prot.)
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Do punktu 10.

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Mielnik za 2016 rok oraz
uchwałę  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Rachunkowej  w  Białymstoku  z  dnia
24.04.2017 roku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Mielnik
sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2016 rok.

Komisje Rady na posiedzeniu w dniu 19 maja 2017r. pozytywnie zaopiniowały projekt
uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  i  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz  ze
sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Mielnik za 2016 rok.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXIII/137/17 w sprawie rozpatrzenia  i  zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz  ze
sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Mielnik za 2016 rok.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 11.

Przewodniczący Komisji  Rewizyjnej przedstawił  wniosek Komisji  w sprawie  udzielenia
Wójtowi Gminy absolutorium.

(w zał. na str.............prot.)

Pani Skarbnik Gminy poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa w Białymstoku w
dniu 10 maja 2017r.  wydała pozytywną opinię o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną
Rady Gminy Mielnik wniosku o udzielenie Wójtowi absolutorium za 2016r. i odczytała treść
opinii (w zał. na str.............prot.).

Komisje Rady na posiedzeniu w dniu 19 maja 2017r. pozytywnie zaopiniowały projekt
uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXIII/138/17 w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.

(w zał. na str.............prot.)

Pan Wójt podziękował radnym za udzielone absolutorium.

/po przerwie/

Do punktu 12.

Pani  Kierownik GOPS przedstawiła  projekt  uchwały  w sprawie wprowadzenia zmian w
Gminnej Strategii Integracji  i  Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Mielnik na
lata 2012-2020.

Pan Lucjan Kożuchowski 
Stwierdził, że statystyki mówią, że naszej gminie ludzie w wieku poprodukcyjnym stanowią
ponad 72 % mieszkańców gminy. Gmina powinna zwiększyć zainteresowanie tą grupa ludzi,
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należałoby pomyśleć o większej opiece nad nimi, pomocy prawnej, o dowozie do lekarza ,
przychodni itp. W innych gminach dzieje się więcej i ciekawiej.

Komisje Rady na posiedzeniu w dniu 19 maja 2017r. pozytywnie zaopiniowały projekt
uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Gminnej Strategii Integracji i  Rozwiązywania
Problemów Społecznych Gminy Mielnik na lata 2012-2020.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXIII/139/17 w  sprawie  wprowadzenia  zmian  w  Gminnej  Strategii  Integracji  i
Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Mielnik na lata 2012-2020.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 13.

Pan Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia planu
dofinansowania  form  doskonalenia  zawodowego  nauczycieli  oraz  ustalenia  maksymalnej
kwoty  dofinansowania  opłat  w  2017  roku  za  kształcenie  nauczycieli  zatrudnionych  w
szkołach i przedszkolu, dla których organem prowadzącym jest Gmina Mielnik.

Komisje Rady na posiedzeniu w dniu 19 maja 2017r. pozytywnie zaopiniowały projekt
uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia
zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2017
roku za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu, dla których organem
prowadzącym jest Gmina Mielnik.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXIII/140/17 o  zmianie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  planu  dofinansowania  form
doskonalenia  zawodowego nauczycieli  oraz  ustalenia  maksymalnej  kwoty  dofinansowania
opłat w 2017 roku za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu, dla
których organem prowadzącym jest Gmina Mielnik.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 14.

Pani  Aleksandra  Wiszniewska -  Studio  Plan  omówiła  projekt  uchwały  w  sprawie
stwierdzenia zgodności projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy
Mielnik  w  korytarzu  lokalizacji  ropociągu  ze  Studium  uwarunkowań  i  kierunków
zagospodarowania przestrzennego gminy Mielnik. 
Przypomniała, że 24 marca br. Rada Gminy Mielnik uchwaliła zmianę Studium i kierunków
zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Mielnik,  której  celem  było  wprowadzenie  do
obowiązującego  wówczas  dokumentu  przebiegu  ropociągu  i  związanych  z  tym ogólnych
ustaleń.

Komisje Rady na posiedzeniu w dniu 19 maja 2017r. pozytywnie zaopiniowały projekt
uchwały w sprawie stwierdzenia zgodności projektu miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego gminy Mielnik w korytarzu lokalizacji ropociągu ze studium uwarunkowań i
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Mielnik.
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Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXIII/141/17 w  sprawie  stwierdzenia  zgodności  projektu  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Mielnik  w  korytarzu  lokalizacji  ropociągu  ze
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Mielnik.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 15.

Pani  Aleksandra  Wiszniewska omówiła  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Mielnik w korytarzu lokalizacji
ropociągu.
Ropociąg  usytuowany  jest  w obrębie  Niemirowa,  Sutna,  Mętnej  i  częściowo Tokar,  gdzie
usytuowana będzie baza.  Ropociąg rozpoczyna swój przebieg na terenie gminy Mielnik od
Niemirowa i idzie w kierunku północnym, przechodząc przez lasy i tereny rolne oraz tereny
planowanej  rozbudowy  bazy  w  Adamowie.  W  opracowanej  do  projektu  prognozie  jest
napisane, że w ciągu 10 lat od realizacji inwestycji przyniesie ona gminie przychód w kwocie
ponad 7 mln.zł. Są to kwoty związane ze wzrostem wartości nieruchomości i podatkiem od
budowli.  Projekt  przeszedł  wszystkie  opiniowania i  uzgodnienia,  był  wyłożony do wglądu,
odbyła  się  dyskusja,  można  było  składać  uwagi  do  projektu  planu.  Część  wniosków
uwzględniono i  została sporządzona zmiana w planie przebiegu ropociągu.

Pan Wójt stwierdził, że zależy nam na tej inwestycji i życzył sukcesów w postaci krótkich
terminów jej  realizacji.

Komisje Rady na posiedzeniu w dniu 19 maja 2017r. pozytywnie zaopiniowały projekt
uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy
Mielnik w korytarzu lokalizacji ropociągu.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXIII/142/17 w sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego
gminy Mielnik w korytarzu lokalizacji ropociągu.

(w zał. na str.............prot.)

Pan Siergiej Skrypka – dyrektor MPR Sarmatia w imieniu inwestora podziękował za podjętą
uchwałę. Stwierdził, że jest to istotny krok w ramach przygotowania tego projektu. Zamyka on
pewien etap prac, teraz będą się toczyły prace przygotowawcze do budowy ropociągu.

Do punktu 16.  

Pan  Michał  Baranowski –  dyrektor  GOKSiR  na  prośbę  Pana  Przewodniczącego  Rady
przedstawił informację dotyczącą rajdu Super Rally organizowanego w dniach 2-4 czerwca br.
w  Mielniku.  Zaapelował  do  radnych  i  sołtysów  aby  mieszkańcy  gminy  przekazywali  do
muzeum informacje o wolnych kwaterach agroturystycznych, o rękodziełach.
Hotel „U Floriana” od 3 maja do końca sierpnia  ma pełne obłożenie, na czas rajdu wynajęte są
wszystkie  miejsca  w  „Panoramie”.  Od  najbliższego  poniedziałku  na  wszystkich  tablicach
informacyjnych będzie pełna informacja na temat rajdu.
Pan dyrektor poinformował również o seansach filmowych organizowanych w muzeum.
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Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację o przygotowaniu gminy do letniego
sezonu turystycznego.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 17.  

Pani Kierownik GOPS przedstawiła informację z realizacji Gminnego Programu Wspierania
Rodziny na lata 2015-2017 za 2016 rok.

Rada  Gminy  przyjęła  do  wiadomości  informację  z  realizacji  Gminnego  Programu
Wspierania Rodziny na lata 2015-2017 za 2016 rok.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 18.  

Pani  Kierownik  GOPS przedstawiła  informację  z  realizacji  Gminnego  Programu
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2016-
2020 za 2016 rok.

Rada  Gminy  przyjęła  do  wiadomości  informację  z  realizacji  Gminnego  Programu
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2016-
2020 za 2016 rok.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 19.  

Pani Kierownik GOPS przedstawiła raport z realizacji zadań określonych w Gminnej Strategii
Integracji i Rozwiązywania Problemów Społecznych na terenie gminy Mielnik za okres 2016
roku.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości raport z realizacji zadań określonych w Gminnej
Strategii  Integracji  i  Rozwiązywania Problemów Społecznych na terenie  gminy Mielnik za
okres 2016 roku.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 20.  

Odpowiedź na interpelację  nr / 17 Pana Lucjana Kożuchowskiego
Drogami, które wskazał Pan radny, zajmie się kierownik Gorochowicz i z nim  należy uzgodnić
szczegóły dotyczące ich napraw.

Odpowiedź na zapytanie Pani Olgi Pogrebniak
Zostanie zlecone Zakładowi Gospodarki Komunalnej zainstalowanie na zewnątrz świetlicy w
Radziwiłłówce kranu z wodą.

Odpowiedź na zapytanie Pana Kazimierza Toboty
W ubiegłym tygodniu otrzymaliśmy postanowienie Prokuratury Okręgowej w Białymstoku o
umorzeniu  śledztwa  w sprawie  kanalizacji  z  powodu  braku  znamion  czynu  zabronionego.
Wątpliwości Pana Wójta w tej sprawie zostały wyjaśnione. Pan radny Tobota może zapoznać
się z uzasadnieniem  postanowienia o umorzeniu śledztwa.
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Odpowiedź na zapytanie Pana Andrzeja Wierzby
1. Nie ma problemu z tym aby prom w Niemirowie kursował w soboty i niedziele. W

takiej  sytuacji  zostaną  wyłączone  z  kursowania  inne  dni  tygodnia.  Dokładnej
odpowiedzi  Pan Wójt  udzieli  po rozmowie z  Panem Karolem Dobrzanieckimi  i  po
konsultacji  z przewoźnikami. 

2. Jeśli chodzi o trawę przy GS – Zakład Komunalny może to wykosić pod warunkiem, że
likwidator GS za to zapłaci. 

Pan Andrzej Wierzba zaproponował, aby wystosować pismo do likwidatora o uprzątniecie
placu, jest to miejsce w samym centrum Mielnika i nie powinno tak wyglądać. Rozpoczyna się
sezon turystyczny, będzie w Mielniku dużo osób przyjezdnych, powinniśmy zadbać o wygląd
miejscowości.

Pan Henryk Symonowicz zwrócił uwagę na potrzebę usunięcia ostrych krzewów rosnących
przy ulicy Strażackiej, które zawężają tę ulicę.

Pan Wójt poinformował, że postaramy się rozwiązać ten problem.

Pan Przewodniczący Rady zwrócił się o zlikwidowanie pijackiej ławeczki przy budynku GS,
gdzie od rana zbierają się osoby spożywające alkohol.

Pan Wójt  odpowiedział,  że w sprawie tej  porozmawia z dzielnicowym, można również to
miejsce nanieść do Krajowej Mapy Zagrożeń.

Do punktu 21.  

Pan Franciszek Hruświcki – sołectwo Tokary
1. Podsypać żwirem przepust na drodze w Tokarach, przy posesji Pana K              .
2. Oczyścić drogę koło Pani L             Z               .
3. Wykosić trawę koło przepustu przy posesji Pani Z                i kolo świetlicy.

Pan Stanisław Drozdowski – sołectwo Wajków
Pan sołtys zwrócił się o naprawienie wyrwy w chodniku na drodze powiatowej we wsi oraz o
przycięcie gałęzi przy drodze gminnej do Sutna. Podziękował za dokonaną naprawę tej drogi.
Pan Piotr Szpakowski zwrócił się o naprawę drogi na przepuście w Moszczonie Królewskiej,
jest tam głęboka dziura.

Pan Mikołaj Strapko – sołectwo Radziwiłłówka
1. Na drodze (pierwszy skręt w lewo) prowadzącej od drogi na Grabarkę zebrać kamienie,

wyrównać drogę i usunąć rosnący tam dąb.
2. Urządzić drogę prowadzącą w prawo od drogi na Grabarkę, bo obecnie wszyscy jeżdżą

po prywatnej działce.
3. Oczyścić i wykosić rów przy drodze powiatowej.
4. Wytyczyć drogę Stary Gościniec, bo obecnie wszyscy jeżdżą po prywatnej działce.
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Pan Wójt stwierdził,  że  mieszkańcy niektórych miejscowości  mają zbyt  duże oczekiwania
wobec dróg gminnych, z wielu takich dróg nie korzystają a mimo tego chcą aby je wykonać.
Zapewnił, że sukcesywnie będziemy zajmować się wszystkimi drogami, jednak w pierwszym
rzędzie tymi, z których się korzysta. Zaproponował, aby na komisjach ustalić harmonogram
remontowania dróg gminnych w poszczególnych wsiach i trzymać się tego.
Zaapelował aby w większym stopniu mieszkańcy sami dbali o stan posesji, a przy okazji  np.
wykosili trawę przy ulicy, naprzeciw swojej posesji.

Pan Kazimierz Tobota stwierdził,  że  sami nauczyliśmy, że wszystko ma wykonać gmina.
Ciągle  się  słyszy,  że  Zakład  Komunalny  gdzieś  czyści,  kosi  itp.,  wobec  tego  mieszkańcy
uważają, że wszędzie prace te będą wykonywane przez gminę.

    Protokołowała:

Elżbieta Szymańska
     Przewodniczący Rady

Krzysztof Nikitorowicz 


